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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2023/24:310 Barnfamiljer i behov av välgörenhet

Finansministern har upprepade gånger sagt att många hushåll har det tufft just 
nu, och det stämmer. Jag vill gärna veta vad regeringen avser att göra åt det.

Löntagarnas reallöneökningar de senaste tio åren har som bekant ätits upp av 
inflationen. Det är surt, men också ohållbart när familjernas kostnader fortsätter 
att öka: elen är dyr, drivmedlen är dyra, matpriserna ligger på rekordnivåer och 
bolånekostnaderna har för många mer än fördubblats. 
Välgörenhetsorganisationer vittnar om att allt fler barnfamiljer behöver deras 
hjälp för att klara vardagen.

Svenska barnfamiljer ber alltså om mat från välgörenhet för att klara sig hela 
månaden. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Vad avser ministern att göra för att minska antalet barnfamiljer i behov av 
välgörenhet? 

………………………………………

Åsa Eriksson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-18
Besvaras senast
2024-01-23


